
[Skriv tekst] 

Mejeri bestyrelsesmøde d.22.juni 2022 kl 17 
 

  

Emne Referat Hans 

Tilstede Gary, Edel, Benjamin og Hans  
Afbud fra  Jytte  

Godkendelse af 
referat  

Referat fra sidste møde godkendt uden bemærkninger.  

Nyt fra 
formanden 

Vi skal have nye ledninger til TV-skærmen. Gary køber. Gary 

Økonomi Alt vel! Hans 
Udlejning Går strygende! Edel 

Arbejdsdag i okt. Vi indkalder til arbejdslørdag d. 8. okt. Jytte 

Fælles møde Dato?   
-2 forslag til fælles møde. Fredag d. 11. nov. eller fredag d.18. 
nov.  
Hvem inviterer?   
-Mejeriet inviterer ABAF og Købmand.  
Dagsorden/ emner til snak:  
-Hvilke forslag har ABAF og Købmanden i forhold til de fysiske 
rammer i Mejeriet. 
-Hvad ønsker Mejeriet i forhold til ABAF´s brug af lokalerne. 
-Har Købmand og ABAF punkter til dagsordenen? 

Hans 
Jytte 

Suppleanter Stadig ikke dukket emner op!!!  

Brandsikring Benjamin har fået kontakt til Lauge, som ved meget om 
emnet. Benji prøver at finde et mødetidspunkt med Lauge, 
Hans deltager. 
Hans undersøger samtidig abonnementsmuligheder hos Falck 
og bestiller efterfølgende relevant udstyr. 

 

Musik til salen Hans og Benji snakker med Søren Slebo og prøver at komme 
op med konkret forslag til næste møde.  

Hans 

Vinduesskift i 
lejligheden 

Benji arbejder på sagen med Kristen. Planen er en udskiftning 
mens vejret er varmt. Altså i sommer. 

Benjamin 

Næste møde Mandag d. 29.08 kl. 17.00  
Evt:   

 


